
پایمان را از صنعت بیرون بکشیم

تا قبل از پیروزی انقاب اســامی ایران تنها چند 
کارخانه محدود و کمتر از انگشــتان دو دست در 
سطح کشور بود که با قطعات وارداتی اکثراً از کشور 
ژاپن و چین، به مونتاژ لــوازم  خانگی می پرداخت 
و انحصــار آن در اختیــار وارد کننــدگان بود؛ اما 
پس از طلوع انقاب اســامی و شروع تحریم ها و 
جنــگ تحمیلی محدودیت ها را چنان کرد تا کام 
ارزشمند ســید جمال الدین اسدآبادی به حقیقت 
بپیوندد که گفته اســت: »تا فشاری نباشد توفیقی 

حاصل نخواهد شد.« 
شــاید بتوان بنیان گذار این پروژه موفق در تولید 
داخلی لوازم  خانگی را گروهی دانست که موفقیت 
آن توســط یک ســازنده و مونتــاژکار اجاق گاز و 
پلوپز رقم خورد تا بــا فروش مغازه خود در کوچه 
یخچال شهر اصفهان زمینی وسیع در فاصله پنجاه 
کیلومتری شــهر خریداری نمایــد و گام اول را در 
کارگاه آن با ساختن انواع اجاق گاز و پلوپز حیاطی 
شــروع کند که پس از او باز هم کسانی پیدا شدند 
تا اندیشــه ایجاد صنعت لوازم  خانگی را به واقعیت 
تبدیل کنند و امروز در هر یک از استان های کشور 
تعداد قابل توجهی کارگاه و کارخانه تولید اینگونه 
محصولات وجود دارد و دلیــل ازدیاد آن ها منافع 
قابل توجهی است که از این طریق حاصل می شود. 
البته از آغاز تا بــه امروز، دولت ها هم از این پروژه 
پرمنفعت حمایت های فراوانی کرده اند که شــاید 
قسمتی از آن ها اشــتباه بوده زیرا به یک عادت و 
اعتیاد تبدیل شده تا هر چند وقت یکبار این صنف 
مطالبه گر باشند در حالی  که هر کدام از آن ها چه 
بنیان گذاران و چه ادامه  دهندگان مسیر این روزها 
بــه ابر کارتل های داخلی تبدیل شــده اند تا تعداد 
فروشگاه های زنجیره ای شــان در داخل به 5 هزار 
واحد برسد و بزرگترین خط تولید انواع ماشین های 
ظرفشــویی منطقه را به مرحله افتتاح برسانند که 
اگر تولید لوازم  خانگی در کشور سود و صرفه قابل 
توجهی نداشت این کارخانه عظیم که در دهه اول 
پس از پیروزی انقاب اســامی کارش را با تولید 
دست ســاز اجاق گاز شــروع کرد، امروز به یکی از 
بزرگتریــن کارخانه های تولید انــواع لوازم برقی و 

خانگی خاورمیانه تبدیل نمی شد. 
البته بعضــی از نگرانی هــای تازه کــه می توانند 
سودهای افسانه ای قبلی را تا حدودی تقلیل دهند 
طرح خرید مواد اولیه به قیمت روز از بورس است 
و فروش محصولات به بهای دســتوری که این امر 
را بهانه ای تازه برای اتحادیه ســازندگان آن تبدیل 
کند و علیرضا محمدی دانیالی رئیس هیأت مدیره 
انجمن صنایع لوازم  خانگی را پشت تریبون گایه ها 
قرار دهــد و بگوید:»ســرمایه گذاری در هرکجای 
جهان نیاز بســیار مبرمی به امنیت دارد. تا امنیت 
ســرمایه گذاری در همه بخش ها در کشــور ایجاد 
نشود، کاهش رشد ســرمایه گذاری در بخش های 
مختلف و خصوصا صنایع، موضوعی اجتناب  ناپذیر 
اســت. البته در صنعت لوازم  خانگی و در طول 3 
سال گذشته ســرمایه گذاری رشد مناسبی داشته 
است. در سال ۱3۹۸ حدود ۸ میلیون قطعه لوازم  
خانگی در کشور تولید می شد اما خوشبختانه حالا 
به ۱۶ میلیون دستگاه در طول سال رسیده است. 
اعتقاد داریم دخالت دولت در کل اقتصاد و خصوصاً 
بحث قیمت  گذاری باید به حداقل برســد. در حال 
حاضــر مداخله دولت در قیمت گذاری را به  صورت 
حداکثــر داریم و تقریبا ۸0  درصــد اقتصاد ایران 
دولتی اســت. بنابراین جزو اقتصادهای دولتی در 
دنیا هستیم که مشــارکت بخش خصوصی در آن 
ناچیز اســت. این مدل قطعاً پاســخگو نخواهد بود 
و دارای اثرات منفی زیادی اســت. اگر می خواهیم 
اقتصاد قدرتمند تری داشته باشیم، دولت باید برای 
ایجاد زیرساخت ها و بستر فعالیت بخش خصوصی 
اهمیت بیشــتری قائل شــده و با قوانین مناسب، 

امنیت سرمایه گذاری را افزایش دهد. 
دخالت دولت در قیمت گذاری و سرکوب قیمت ها، 
هیچ کمکی به تولید کننــده، مصرف  کننده و در 
نهایت اقتصاد ملی نکرده و نتیجه معکوس خواهد 
داشت.  اقتصاد متر و معیار و شاخص های خودش 
را دارد. قدرت خرید مردم ایران نیز بسیار نامناسب 
اســت. از ســوی دیگر سهولت کســب وکار ما نیز 
در حــال حاضر ۱2۸ در میان ۱۹0 کشــور دنیا و 
رقابت پذیــری ما هم ۹۹ در بین ۱3۱ کشــور دنیا 
قــرار دارد! در اقتصاد دســتوری نیز رتبه ۱۶۹ در 
میان ۱۸۴ کشــور دنیا هستیم! که این ها آمارهای 
وحشــتناکی برای صنعتگران ایرانی است. راهکار 
تعــادل بــازار، رفتن به ســوی مکانیــزم عرضه و 
تقاضاست. جاهایی دولت ها می تواند در آن دخالت 
تعیین قیمت داشــته باشد که انحصار در آن وجود 

داشته باشد. 
در صنعت لــوازم  خانگی ۶00 تولید کننده حضور 
دارد و بنابرایــن انحصاری در ایــن صنعت وجود 
نــدارد. در این  بین برخی معتقدند مشــکل گرانی 
کالا، تولید کنندگان یا توزیع  کنندگان هســتند. 
این واقعیت ندارد و دلیل اصلی گرانی کالاها تورم 
است.« آنچه این صنف پیرامون دخالت های دولت 
در قیمت گذاری می دانند تــا حدودی به حقیقت 
نزدیک است اما در زمینه های منفی سرمایه گذاری 
در این بــاره باید بــه میزان افزایش جهشــی این 
صنف نظر انداخت که خوشــبختانه قابل اعتناست 
و اکثر آن ها نیز با منافع افســانه ای روبرو شده که 
اگر اینچنین نبود هرروز به تعداد قطعه ســازان و 

مونتاژکاران داخلی افزوده نمی شد.

بیتوجهیتاکی؟!

با حضور رئیس جمهور در اســتان اصفهان عملیات مرحله 
دوم انتقــال آب دریای عمان آغاز شــد، همچنین فاز اول 
 )DHT( نیروگاه فــولاد مبارکه و پروژه تصفیــه گازوئیل

پالایشگاه اصفهان به بهره برداری رسید.
به گزارش مهر ســید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور دیروز 
هفتم مهرماه برای ســفری یک روزه وارد اســتان اصفهان 
شــد. در جریان ســفر رئیس جمهور چندین طرح افتتاح 
و به بهره برداری رســید. بازدید از خط انتقال آب دریای 
عمان به استان اصفهان و آغاز عملیات اجرایی فاز دوم این 
طرح نخســتین برنامه رئیسی در اســتان اصفهان بود. در 
جریان این ســفر با حضور رئیــس جمهور فاز اول نیروگاه 
فولاد مبارکه به ظرفیت 30۷ مگاوات افتتاح شد، ظرفیت 
کلــی این نیروگاه ۹۱۴ مگاوات اســت. همچنین با حضور 
رئیــس جمهور پروژه تصفیه گازوئیل )DHT( پالایشــگاه 
اصفهان به بهره برداری رســید. افتتاحیه جایزه بین المللی 
مصطفی )ص( که به نوبل اســامی در جهان مشهور است 
نیــز با حضور رئیس جمهور در اصفهان انجام شــد. واحد 
زیست محیطی تصفیه گازوئیل پالایشگاه اصفهان با حضور 
سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهوری ایران به بهره برداری 
رســید. این واحد در راســتای ارتقا کیفــی محصولات با 

ظرفیت ۱00 هزار بشکه در روز افتتاح شد.
ســید ابراهیم رئیســی در آئین راه اندازی فاز اول نیروگاه 
ســیکل ترکیبی شــهید حاج احمد کاظمی فولاد مبارکه 
اظهار داشت: تولید برای کشور از ضرورت های جدی است، 

ما موفقیت هایی داشته ایم که باید شاکر خداوند باشیم.

وی افزود: رشــد کمــی و کیفی در فولاد می تواند رشــد 
تولید را به همراه داشــته باشد. رئیس جمهور اضافه کرد: 
جداسازی برق، آب و گاز صنایع از بخش خانگی بسیار مهم 
است و ما در این زمینه ورود کرده ایم و صنعت فولاد موفق 
بوده اســت. وی با بیان اینکه فولاد سبز باید در دستور کار 
قرار گیرد و برای توسعه آن برنامه داشته باشیم، گفت: در 
خود تأمینی و خودکفایی که بتواند فولاد ما را در ســطح 
منطقه و جهان در رتبه عالی قرار دهد بسیار مهم است چرا 

که این امر برای ما تولید قدرت می کند.

رئیســی گفت: رشد تولید، تولید قدرت می کند، کشور ما را 
در اقتصاد توانمند می کند و در برابر تکانه ها ضرری به ما وارد 
نمی شود.وی با بیان اینکه دشمن فکر می کند می تواند تولید 
را دچار توقف و عقبگرد کند، ادامه داد: تمام تاش دشــمن 
این اســت که کشور رشــد اقتصادی نداشته باشد و این در 
حالی اســت که رشد اقتصادی ما در بهار امسال ۶.۷ درصد 
رســیده و این دشمن را گیج می کند، مگر می شود کشوری 

در حال تحریم و تهدید این میزان رشد داشته باشد.
سید ابراهیم رئیسی پس از بازدید از مرحله نخست انتقال 

آب از دریای عمان به اصفهان و دستور آغاز اجرای مرحله 
دوم ایــن طرح بــا قدردانی از زحمات شــبانه روزی همه 
عوامــل این طرح با بیان اینکه با رســیدن آب به اســتان 
اصفهان شــیرینی کار چشیده می شــود، اظهار داشت: با 
توجه به گزارش های استاندار اصفهان و مدیر طرح، طرحی 
که قرار بود در ســه ساله به ســرانجام برسد اجرای آن به 
یک ســوم کاهش پیدا کرده و این طرح در مدت یک سال 
به ثمر می رســد. رئیس جمهور با اشــاره به پیشرفت 50 
درصدی پروژه انتقال آب دریای عمان به اســتان اصفهان 
تأکید کرد: این میزان پیشــرفت فیزیکی روند خوبی است 
و با کارهایی که صورت گرفته 50 درصد دیگر نیز مطمئناً 
به زودی اجرایی و بهره برداری پروژه را شاهد خواهیم بود. 
رئیس جمهور خاطرنشان کرد: دولت به تأمین اعتبار برای 
اجرای هر چه ســریع تر طرح انتقال آب از دریای عمان به 

اصفهان کمک می کند.
عملیات اجرایی مرحله نخســت این پروژه مهرماه ســال 
۱۴0۱ آغاز شد و هم اینک در 2۴ نقطه فعال با حضور ۱۴ 
پیمانکار فعال است. پیش بینی می شود که مرحله نخست 

انتقال آب از دریای عمان تا پایان سال به اتمام برسد.
در مرحله نخســت انتقال آب از دریای عمان ۷0 میلیون 
متر مکعب و در مرحلــه دوم ۴00 میلیون مترمکعب آب 
به اصفهان انتقال داده می شــود. طول مسیر انتقال آب از 
دریای عمان بــه اصفهان ۹۸0 کیلومتر اســت و تاکنون 
آزادســازی 520 کیلومتر از مســیر انجام و ۴20 کیلومتر 

حفاری و 2۱۴ کیلومتر لوله گذاری شده است.
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گزارش
با لوله گذاری نزدیک به 1000 کیلومتر؛
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رئیس مجلس گفت: امیدواریم در امور روزمره کشور از فرصت های بزرگ مجمع 
پارلمانی بریکس غفلت نکنیم و تاش کنیم تا از فرصت های آن برای بهتر شدن 

شرایط کشور بهره ببریم.
محمــد باقر قالیبــاف و هیأت همراه پس از شــرکت در نهمین مجمع پارلمانی 
بریکــس در آفریقای جنوبی به تهران بازگشــت. وی پــس از ورود به تهران در 
تبیین دســتاوردهای حضور هیئت نمایندگی ایــران در مجمع مجالس بریکس 
در آفریقــای جنوبی، گفت: در ســفر به آفریقای جنوبــی ماقات های خوبی با 

شخصیت های برجسته و مؤثر سیاسی پارلمانی و غیرپارلمانی داشتیم.
قالیباف افزود: نشستی هم با ایرانیان مقیم آفریقای جنوبی داشتیم، چه آن ها که 
در حوزه مسائل اقتصادی فعال بودند و چه آن هایی که در حوزه مسائل فرهنگی، 
علمی، آموزشی و دانشگاهی فعال بودند را ماقات کردیم. رئیس مجلس در ادامه 
تصریح کرد: از مرکز اســامی ژوهانســبورگ بازدیدی داشتیم. اگر می خواهیم 

نتیجــه مجاهدت های حضرت امــام خمینی )ره( علیه و نیز ثمره خون شــهدا 
و همچنین صدای انقاب را مشــاهده کنیم که تا کجا رفته اســت و عظمت و 
قدرت انقاب اسامی و حوزه نفوذ را ایران عزیزمان را درک کنیم، در این مرکز 
قابل مشاهده اســت.وی ادامه داد: در این مرکز افرادی را می بینیم که با هزاران 
فرسنگ فاصله از کشــورمان به لحاظ بعد مسافتی، بسیار آگاه و تازه مسلمان و 
شــیعه شده از تجار نامدار گرفته تا یک نوجوان فقیر حضور داشته و در کنار هم 

در آن مرکز فعالیت می کنند و این امر مسئولیت ما را بیشتر می کند.

قالیباف با اشــاره به لزوم حل مشکات کشور، تاکید کرد: می توانیم همت کنیم 
و مشکات کشور را با ایده و آرمان های حضرت امام و مقام معظم رهبری حل و 
فصل کنیم که در یک قدمی حل آنها هستیم تا در عین حال پاسخگوی نیازهای 

معنوی و باورهایی باشیم که امروز جامعه بشری را دنبال کنیم.
رئیس مجلس شــورای اسامی بیان کرد: فکر می کنم که سفر بسیار مؤثری بود 
و امیدواریم در امور روزمره کشور از فرصت های بزرگ این مجمع غفلت نکنیم و 
تاش کنیم تا از فرصت های آن برای بهتر شــدن شرایط کشور عزیزمان و جهان 

اسام و نقشمان در این نظم جدید بهره ببریم.
رئیس قوه مقننه در این ســفر ضمن ســخنرانی در مجمع پارلمانی بریکس، در 
دیدارهای دوجانبه با همتایان خود از مجالس کشورهای مختلف پیرامون اهمیت 
توســعه روابط تجاری دو جانبه و اســتفاده از ظرفیت اقتصــادی و ژئوپلیتیکی 

جمهوری اسامی ایران در بریکس گفت وگو و رایزنی کرد.

قالیباف در بدو ورود به تهران:

در یک قدمی حل مشکلات هستیم

ســخنگوی شــورای وحدت اصولگرایان گفت: انتظار از 
شورای نگهبان این اســت که افراد مشمول عنوان عدم 
احراز صاحیت به حداقل برســد و واقعا شامل کسانی 

باشد که امکان احراز صاحیت آنان نیست.
منوچهر متکی در نشســت هیات عالی شــورای وحدت 
با بیان اینکه تمهید شــرایط برگزاری انتخابات پرشور، 
رقابتی و ســالم که همراه با مشارکت بالا باشد ضروری 
است، اظهار کرد: همه احزاب، نهادها، دستگاه ها و حتی 
خود مردم در قبال برگزاری انتخابات پیش روی مجلس 
شورای اسامی وظایف خاص و کلیدی دارند که به وقت 

خود باید نسبت به آن عمل کنند.
وی با اشــاره به اینکه شــورای نگهبان در آستانه اعام 
صاحیت های نامزدهای انتخابات اســت، افزود: انتظار و 
مطالبه همه دلســوزان و دوســتداران حقیقی انقاب و 
نظام این اســت که شورای نگهبان ضمن رد قاطع افراد 

دارای احــکام قضایــی و معاندان نظام، با وســعت نظر 
بیشتری نســبت به تایید صاحیت ها ورود کند. انتظار 
این است افراد مشــمول عنوان عدم احراز صاحیت به 
حداقل برسد و واقعا شامل کسانی باشد که امکان احراز 

صاحیت آنان نیست.
رئیس خانه احزاب یادآور شــد: شورای نگهبان در مورد 
افرادی که صاحیت آنان احراز می شود حتماً به وظیفه 
دینــی و شــرعی و قانونی خود عمــل می کند. واقعیت 
این اســت که صرف نظر از تعداد تاییدصاحیت شده ها 
رقابت واقعی برای 2۹0 کرســی مجلس بین ۱500 نفر 
خواهد بــود. متکی ادامه داد: فرض کنیم چندصد نفری 
ردصاحیت شوند؛ ســوال این است که شورای نگهبان 
می خواهــد ده ها هزار نفر داوطلب را تایید کند یا با عدم 
احراز، رد کند؟ یافتن راهی برای تایید آنان موجب نشاط 

انتخاباتی و مشارکت بیشتری از مردم خواهد بود.

 شورای نگهبان با وسعت نظر بیشتری 
نسبت به کاندیداها عمل کند

معــاون امنیتی و انتظامی وزیر کشــور، گفت: معاندین 
و ضدانقاب تاش کردند با فراخوان سراســری و تکرار 
سناریوی حوادث سال گذشــته و کشته سازی ناامنی و 
آشــوب را در این اســتان رقم بزنند ولی با بی اعتنایی 

نمازگزاران دچار شکست شدند.
ســید مجید میراحمدی معاون امنیتــی انتظامی وزیر 
کشــور در گفت و گو بــا فارس، گفت: بعد از  شکســت 
پروژه معاندین و ضد انقاب در 25 شــهریور امسال که 
ضدانقاب تاش زیادی به خرج دادند تا مجدداً  آشوب 
و اغتشاشات را در کشور شعله ور کند ولی با بی اعتنایی 
محض مواجه شــدند. وی با بیان اینکه یاس و ناامیدی 
بر معاندین و ضدانقاب چیره شــده است، تصریح کرد: 
آن ها تاش کردند با فراخوان سراســری و با استفاده از 
همه ظرفیت هایشــان برای شــرکت در نماز جمعه این 
هفته زاهدان و ایجاد اغتشــاش و درگیری بعد از اتمام 

خطبه های نماز جمعه و تکرار ســناریوی حوادث سال 
گذشته و کشته سازی، مجدداً ناامنی و آشوب را در این 
اســتان رقم بزنند و آن را به ســایر شهرهای کشور نیز 
توسعه دهند و به اغتشاش گران تنفس مصنوعی بدهند.
میراحمدی تصریــح کرد: اما مردم زاهــدان در قبال این 
فراخوان ها هوشیار بودند و بعد از اتمام نماز جمعه به جز 
ـ ۴0 نفر اراذل و اوباش که شــعارهایی ســر دادند با  30 ـ
بی اعتنایــی ســایرین مواجه و از ترس به داخل مســجد 
برگشــتند تا از برخورد و دســتگیری نیروهای امنیتی و 
انتظامی در امان باشند. وی افزود: بقیه نمازگزاران با آرامش 
و بدون هرگونــه اقدامی و بی اعتنایی کامل محل را ترک 
کردند و این هم شکست دومی بود که ضد انقاب بعد از 25 
شهریور با آن مواجه شد. بنگاه های دروغ پرکنی اینترنشنال 
و بی  بی ســی درحال انتشار اخبار کذبی هستند که دروغ 

محض است شهر در شرایط کامل عادی و آرام است.

 تلاش ضد انقلاب در زاهدان برای احیای دوباره آشوب
 و اغتشاش با شکست روبرو شد

آیت الله نوری همدانی با اشاره به حرام بودن فعالیت ربوی برخی بانک ها

گوش شنوایی برای شنیدن تذکرات نیست
مرجع تقلید شیعیان گفت: امروز در کشور ما بعضی از بانک ها و مؤسسات با دریافت بعضی از عناوینی که مصداق ربا 

است در حال دریافت ربا هستند و مردم را بیچاره کرده اند. گوش شنوایی برای شنیدن تذکرات نیست.
آیت الله حســین نوری همدانی، در دیدار با شــماری از محققان تفســیر قرآن که در قم انجام شد، اظهار کرد: علمای 
بزرگ معمولاً بخاطر شرایط زمان بیشتر به مباحث روایی پرداختند، شاید در آن زمان لازم بود تا بر اساس آن روایات 

صحیح، تفسیر حقیقی از آیات در آینده استفاده شود.
وی با تاکید بر اینکه باید ما پاســخ تهمت هایی که در تفاســیر عامه به ما زده شــده اســت را در یک فضای علمی و 
اســتدلالی بدهیم و دلایل خود را بیان نمائیم، افزود: ما همانطور که امام راحل و قبل آن آیت الله العظمی بروجردی 
فرمودند قائل به تقریب هستیم ولی به آن معنی نیست که حقایق و دلایل خود را کتمان کنیم، در طول تاریخ فضای 
مناظره بوده است در عین اینکه به عقاید هم احترام می گذاشتند و از اهانت به هم پرهیز داشتند. مرجع تقلید شیعیان 
در ادامه تصریح کرد: قرآن کتابی اســت که پیامش تاکنون به درستی به دنیا نرسیده و هر آنچه که هم رسیده، طبق 
تفاسیر دیگران بوده است. وی حرکت امام راحل را برگرفته از قرآن دانست و نتیجه آن را این انقاب با عظمت توصیف 
کرد و گفت: نگهداری از آن هم باید بر اســاس تعالیم قرآن باشــد ولی متأســفانه نه تنها هنوز به بعضی از دستورات 
قرآن عمل نمی شــود بلکه خافش در حال انجام است. استاد عزیز و بزرگوار ما مرحوم عامه طباطبایی بعد از عمری 
در کنار قرآن بودن فرمودند: دو گناه را در قرآن بالاترین گناه دیدم یکی دوســتی کفار و دیگری ربا، امروز در کشــور 
ما بعضی از بانک ها و مؤسسات با دریافت بعضی از عناوینی که مصداق ربا است در حال دریافت ربا هستند و مردم را 
بیچاره کردند هرچه هم می گویم توجه نمی کنند مردم به ما نامه می نویسند و استفتائی به ما می رسد ما هم می گویم 
حرام است اما گوش شنوایی نیست؛ البته گزارش می دهند ما درست کردیم ولی در عمل در حال انجام است و شاید 

هم علتش عدم نظارت باشد.
آیت الله نوری همدانی اظهار کرد: قرآن با فقر و جهل و بی عدالتی به شــدت مخالف اســت و انتظار این اســت که 
مســئولان به اینها رسیدگی کنند و نگذارند به این انقاب و نظام آسیب برسد. دشمن در حال تبلیغات گسترده علیه 
انقاب و اصل اسام است و بدانید اگر به وظیفه عمل نکنیم این تبلیغات اثر خواهد گذاشت، همین تبلیغات؛ فضایی 
ایجــاد کرد تــا عده ای بخواهند انتقام خود را از امــام بگیرند ولی به جوانان عزیز که امــام را ندیده اند و یا به بخاطر 
کوتاهی های صورت گرفته آن مرد الهی را نشناختند عرض می کنم امام مردی بود که جز خدا با کسی معامله نمی کرد، 

در ولایت اهلبیت )علیهم السام( ممتاز بود و دلش مملو از محبت مردم بود.
وی اضافه کرد: بنده همان اعتقادی که از اول به راه امام داشــته ام امروز بیشتر معتقدم چون هدف ایشان را الهی می 
دانم و اعتقاد ایشان بود که این انقاب زمینه ساز ظهور بشود، بر این اساس بنده از اصل نظام و انقاب و ولایت فقیه 
حمایت صریح می کنم البته مشکات و ضعف ها را به صراحت بیان می کنم و معتقدم مردم بسیار خوب هستند و باید 
قدر آنها را دانست و به آنها خدمت کرد و مشکات شأن را حل نمود کام امام که فرمود: مردم ولی نعمت ما هستند 

را مسئولان در عمل در نظر بگیرند.

فرمانده نیروی دریایی ارتش: 

برنامه آینده نیروی دریایی ارتش حضور در قطب جنوب است
امیر دریادار ایرانی اعام کرد: برنامه ما در آینده این است که پرچم پر افتخار ایران را در قطب جنوب بالا ببریم و یک 

کار مشرک نظامی و علمی در آن منطقه اجرا کنیم.
بــه گزارش روابط عمومی ارتش، امیر دریادار ایرانی، فرمانده نیروی دریایی ارتش در برنامه »صبح بخیر ایران« ضمن 
گرامیداشــت هفته دفاع مقدس با اشــاره به اینکه مقام معظم رهبری )مدظله العالی( در بیانات حکیمانه خود، نیروی 
دریایی ارتش را یک نیروی راهبردی خطاب کردند، گفت: این نشــان دهنده ظرفیتی اســت که می تواند در این نیرو 
وجود داشــته باشــد. وی ادامه داد: ما در ســال ۱۴0۱ تاش کردیم که گامی در راستای منویات مقام معظم رهبری 
)مدظله العالی( برداریم که در شــأن مردم ایران باشــد و بتوانیم در دریا حضور قدرتمندی داشته باشیم؛ البته در این 
مســیر ما با مشــکاتی مواجه بودیم که مهم ترین آن این بود که تاکنون تجربه  چنین حرکتی را از لحاظ داخلی در 
کشور نداشتیم. امیر دریادار ایرانی با اشاره به این موضوع که کشورهای خارجی همواره در تاش بودند که مانع حضور 
ایران در دریا شوند گفت: ما در نیروی دریایی ارتش این مانع و ترس را از میان برداشتیم و در اوج توطئه کشورهای 

بیگانه این افتخار بزرگ، یعنی حضور ناوگروه ۸۶ در آب های بین المللی را رقم زدیم.
فرمانده نیروی دریایی ارتش با بیان اینکه تاش های بسیاری توسط کشورهای بیگانه انجام شد تا ماموریت این ناوگروه 
با شکست مواجه شود، تصریح کرد: ما با تجهیزات تمام ایرانی و با تاش های شبانه روزی هم رزمانم در نیروی دریایی 
ارتش، توانستیم تمامی توطئه های دشمنان را خنثی کنیم و پرچم مقدس نظام جمهوری اسامی ایران را در همه جا 
به اهتزاز دربیاوریم. وی به حضور ناوگروه ۸۶ در حیاط خلوت کشورهایی که با ایران دشمنی دارند اشاره کرد و گفت: 
برخی کشورها سعی می کنند با تعریف یک هژمونی و هندسه قدرت برای خود، قدرت و حضور در آب های بین المللی را 
فقط مخصوص خود بدانند؛ اما ناوگروه ۸۶ با انجام موفقیت آمیز ماموریت خود، هژمونی قدرت های جهانی را شکست.
امیر دریادار ایرانی با تاکید بر این موضوع که دشمنانی که نمی خواستند این ماموریت با موفقیت انجام شود با استفاده 
از ســرویس های جاسوسی  خود تمام تاششان را کردند که مانع پیشــبرد این ماموریت شوند، گفت: برای انجام این 
ماموریت ما مسیر غیرمتعارفی را انتخاب کردیم که هرگز به فکر دشمنان ما نیز نمی رسید که برای انجام این ماموریت 
از این مســیر استفاده کنیم و عبور از این مسیر سخت تنها با تحقیقات علمی جوانان نخبه ما و تجهیزات تمام ایرانی 
میسر شد. فرمانده نیروی دریایی ارتش با اشاره به برنامه آینده نیروی دریایی ارتش که حضور در قطب جنوب است، 
تصریح کرد: برنامه ما در آینده این اســت که پرچم پر افتخار ایران را در قطب جنوب نیز بالا ببریم و یک کار مشرک 

نظامی و علمی در آن منطقه اجرا کنیم.
امیر دریادار ایرانی با اشــاره به بیانات مقام معظم رهبری )مدظله العالی( درباره لزوم تبیین ماموریت ناوگروه ۸۶ برای 
مردم عزیز ایران گفت: ما با حضور در سلســله جلسات مختلف ســعی می کنیم تا دستاوردهای این ماموریت مهم را 
برای مردم به خصوص جوانان مان تبیین کنیم، در کنار این جلســات، با تهیه کتاب ها، سریال های داستانی و مستندی 
که با همکاری سازمان صداوسیما و وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی تهیه شده اند، قرار است که این تولیدات در آینده 

منتشر شوند.

روزنامه نگار پیشکسوت
حسن  روانشید


